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Skrivelse 

 

 

I redovisningen för Projekt Vinternatt och natthärbärgesverksamheterna som lämnas till 

nämnden 2017-06-13, ärende 11, står att läsa att de organisationer som bedriver härbärgen 

rapporterar om att ohälsan bland de som utnyttjar sovplatserna ökar. Framför allt vad gäller 

psykisk ohälsa och missbruksproblematik.  

 

EU-medborgarna och tredjelandsmedborgarna som vistas på våra gator är en särskilt utsatt 

grupp och vi följer deras hälsa och livssituation noga. Därför önskar vi få mer information om 

följande: 

 

Hur stor är ökningen av antalet individer som missbrukar och vilken typ av missbruk rör det 

sig om? 

 

Hur stor är ökningen av antalet individer som lider av psykisk ohälsa och vilken typ av 

psykisk ohälsa rör det sig om? 

 

Hur planerar socialförvaltningen att anpassa verksamheterna utifrån att problematiken med 

psykisk ohälsa och missbruk ökar? 

 

Vilken typ av stöd kan staden erbjuda för att eventuellt hjälpa dessa individer att bryta sitt 

missbruk? 

 

 


